
Sendte denne til deg på søndag. Forsøkte å ringe deg på tirsdag, men da var du ikke på 

byggesaksvakten likevel. Kan du ringe meg? Hvis jeg skal klage på vedtaket, nærmer 

fristen seg for at det må sendes. Mitt tlfnr er 93407290. Er ferdig på jobb kl. 13.15 om 

dagene, om du ringer før kan det være jeg ikke kan ta telefonen fordi jeg selv står 

opptatt. Da får du legge igjen tlfnr jeg kan nå deg på. 
  

DS 
  
  
  

Hei. 

  

Og takk for rask behandling av dispensasjonssøknadene som jeg sendte! Det er flott at 

det ser ut til å gå rett vei med noe i dette "lange  lerretet". Imidlertid var det noe til 

nedtur at det er satt inn et krav om at kjøretilkomsten ikke skal være brattere enn 1:8. 

Dette vil skape en del problemer, og ganske mye merkostnader enn vi hadde lagt opp til. 

Slik vi hadde lagt opp veien ville stigningen bli rundt 1:7. 

  

Før jeg sendte dispensasjonssøknadene kontaktet jeg kommunen for å sjekke om der var 

krav til stigningen. Snakket med Berit Bruvoll den 16. desember 2011, og hun sa at det 

ikke var hjemmel for å stille krav til stigning når den private veien lå mer enn 50 meter 

fra hovedveien. Hun mente at stigning på 1:7 var OK, men at det kunne stilles krav til 

sikkerheten på veien. Dette hadde hun også meddelt Larissa Dahl når hun sjekket det for 

meg (dette fikk jeg av en eller annen årsak ikke tilbakemelding om fra LD, så jeg ringte 

inn igjen selv). 

  

Vi har forsøkt å legge veien slik at den etter forholdene blir minst mulig bratt, ved siden 

av høyeste punkt av eksisterende vei og slik at den skal ta minst mulig av beitelandet til 

hovedbruket. For å klare kravet til stigningen på 1:8 må vi skyte bort en bergnabb ved 

høyeste punkt, og legge min vei parallelt med eksisterende vei og langt ned i lia. Dette 

vil medføre tap av mer beiteland for hovedbruket og ganske store merutgifter. For å 

skjære inn veien slik må det sikres i stor grad både ovenfor og nedenfor mot 

eksisterende private vei. 

  

Så, hva gjør jeg nå? Er dette kravet som er satt inn i vedtaket helt rigid, eller kan det 

fravikes? Har det hensikt å klage?  

Det må jo teknisk sett være mitt problem om veien blir bratt å komme opp det siste 

stykket? Da får jeg enten gå den ene dagen i året det blir for glatt, eller kjøpe 

firehjulstrekker. 

  

Hørte du skulle være på byggesaksvakta tirsdag så jeg vil forsøke å ringe deg på 

ettermiddagen. Tenkte bare å sende en e-post slik at du fikk problemstillingen før jeg 

ringte:-) Håper vi finner en løsning, for denne stigningen på 1:8 truer hele budsjettet 

mitt… 

  

Med vennlig hilsen 

  

May-Ann Fimland 

  
  
  


